

問訪華蒞儲王旦約

題問關有商共長院蔣與將今
迎歡重隆昨統總副嚴

嚴家淦、行政院長蔣經國、總統府秘書長鄧彥棻、行政院各部部長、中央民意代表、財經界人士及各國駐華使節的熱烈歡迎。副總統場受到

律師事務所
電 話：三三四一九五七二三一之二號
地 址：台北市林森南路二十一號

新中國汽運有限公司
總經理
陳大昌
永鴻企劃公司

黃長輝
全智

The advertisement consists of several elements: 1) At the top left, there is large, bold, stylized text that reads 'F.M.U 明治奶粉' (Meiji FM-U Milk Powder). 2) To the right of the text are two large, slightly blurred photographs of young children looking towards the camera. 3) In the center-right area, there is a product shot featuring a cylindrical can of 'Meiji FM-U SOFT CURD MILK'. The can has a small image of a baby's face on it and the words '另一个妈妈' (Another Mother) written above the brand name. 4) At the very bottom, there are two more photographs of children sitting down, looking slightly off-camera. 5) Above these bottom children, there is a large, hand-drawn style text that reads '完全吸收!' (Complete Absorption) and '完全消化!!' (Complete Digestion!!).

柔細乳EM-II明治奶粉的特點

- 柔細乳FM-U明治奶粉的特點

 - 1.蛋白質與脂肪酸分子與母乳相似，其營養效果與母乳完全一樣。
 - 2.炭水化合物僅含母乳一樣能成為頭腦營養的「平衡乳糖」，濃度亦與母乳相同，可以調整排泄情形。
 - 3.以最新的營養需要量和發育值為基準，含有所需全部各類維他命，以及特別強化經營生命的核酸與生成血球所必需的維他命B₁₂和葉酸。
 - 4.係完全單一調乳，調奶法簡易，飲量的多少，視嬰兒實際食量決定。

FM-U明治奶粉的成份

蛋白質	14.0%	灰分	3.4%
脂肪	28.0%	水分	2.3%
碳水化合物	52.3%	熱量(每100公克)	517加洛里

酬謝愛用者
大贈送

新發售FM-U明治奶粉。為酬謝並優待愛用者，特舉辦大贈送。憑罐內檢查證，即可兌換下列贈品。

- 贈送期間：自民國62年4月1日
至民國62年9月30日
- 檢查證請用印刷掛號寄台北市中山北路二段42巷12號——明治乳業明治奶粉贈送部或親來換取。

台灣總代理：

鴻志企業股份有限公司

電話：526241~3

